



Date: 20 March 2024
Reff n. 034/NI-RAPCO/ADX-2024

التاريخ: 20 مارس 2024
المرجع: 034/NI-RAPCO/ADX-2024

To: Abu Dhabi Securities Exchange

إلى: سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Announcement on the
Opening of Nomination for
Membership of the Board of
Directors**

**الموضوع: إعلان عن فتح باب الترشيح
لعضوية مجلس الإدارة**

The Board of Directors of RAPCO Investment P.J.S.C. wishes to inform the shareholders of the opening of nominations for the Board of Directors membership from Friday, March 22, 2024, to Monday, April 1, 2024.

إن مجلس إدارة شركة رابكو للاستثمار ش.م.ع. يرغب في إبلاغ السادة المساهمين الكرام عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة اعتباراً من يوم الجمعة الموافق 22 مارس 2024 وحتى يوم الإثنين 1 أبريل 2024.

Any persons/shareholders who meet the conditions of nomination for the Board membership mentioned below may nominate themselves for membership by an application to be submitted to the Company as per the requirement laid down in this announcement. The application shall enclose a detailed profile of the applicant together with supported documents, and the capacity of membership for which they wish to nominate themselves (Executive Director/ Non-Executive Director/ Independent Director).

يجوز لأي شخص/مساهم تتوفر فيه شروط الترشيح لعضوية مجلس الإدارة المذكورة أدناه أن يترشح لعضوية المجلس من خلال طلب يقدم إلى الشركة وفقاً للمتطلبات المنصوص عليها في هذا الإعلان كما ويجب أن يشتمل الطلب على ملف تعريف تفصيلي لمقدم الطلب بالإضافة إلى المستندات الداعمة وصفة العضوية التي يرغب في ترشيح نفسه لها (المدير التنفيذي / المدير غير التنفيذي / المدير المستقل).

General Conditions:

شروط عامة:

1. The number of members to be elected to the Board of Directors is 5 members.

1. عدد الأعضاء الذين سيتم انتخابهم لعضوية مجلس الإدارة هو 5 أعضاء.

2. Nominations for Board membership shall remain open for a period of (10) days from the date of the announcement in accordance with the requirements of Article (9) of the Chairman of Authority's Board of Directors' Decision no. (3 / Chairman) of 2020 concerning Joint Stock Companies Governance Guide and as amended from time to time.

2. يظل باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة مفتوحاً لمدة (10) أيام من تاريخ الإعلان وفقاً لمتطلبات المادة (9) من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3 / ر.م) لسنة 2020 في شأن دليل حوكمة الشركات المساهمة وتعديلاته من حين لآخر.

3. Candidates must satisfy the conditions set forth in the UAE Federal Law No. (32) of 2021 regarding Commercial Companies and the Chairman of Authority's Board of Directors' Decision no. (3 / Chairman) of 2020 concerning Joint Stock Companies Governance Guide and as amended from time to time.

3. يجب أن تتوفر في المرشحين الشروط المنصوص عليها في القانون الاتحادي الإماراتي رقم (32) لسنة 2021 في شأن الشركات التجارية وقرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3 / ر.م) لسنة 2020 في شأن دليل حوكمة الشركات المساهمة وتعديلاته من حين لآخر.

4. The nomination application shall contain the documents referred to in Article (10) of the Chairman of Authority's Board of Directors' Decision no. (3 / Chairman) of 2020 concerning Joint Stock Companies

4. يجب أن يشتمل طلب الترشيح على المستندات المشار إليها في المادة (10) من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3 / ر.م) لسنة 2020 في شأن دليل حوكمة الشركات المساهمة وتعديلاته من حين لآخر.



Governance Guide and as amended from time to time.

5. The candidate may not, after closing the nomination, relinquish their nomination to another person.

6. The Company shall publish the list of the names of the nominated persons on their website at <https://rapcoinvestment.ae/> 2 days before the Annual General Assembly Meeting date.

7. The Securities and Commodities Authority and the Abu Dhabi Securities Exchange shall be provided with a list of the candidates' names after closing the nomination.

8. Nominations applications together with all supporting documents should be sent to the following email address Yazan.Maragha@rapcoinvestment.ae by no later than 3:00pm UAE time, Monday, 1 April, 2024.

5. لا يجوز للمرشح بعد إغلاق باب الترشيح أن يتنازل عن ترشيحه لشخص آخر.

6. تقوم الشركة بنشر قائمة بأسماء الأشخاص المرشحين على موقعها الإلكتروني <https://rapcoinvestment.ae/> قبل يومين من يوم اجتماع الجمعية العمومية السنوية.

7. يتم تزويد هيئة الأوراق المالية والسلع وسوق أبوظبي للأوراق المالية بقائمة بأسماء المرشحين بعد إغلاق باب الترشيح.

8. يجب إرسال طلبات الترشيح مع جميع المستندات الداعمة إلى عنوان البريد الإلكتروني التالي Yazan.Maragha@rapcoinvestment.ae بموعد أقصاه الساعة 3:00 مساءً بتوقيت الإمارات العربية المتحدة، الإثنين 1 أبريل 2024.